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Protokół 7/2022 

z posiedzenia Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych  

w dniu 21 lipca 2022 roku 

 

 

WAK.0012.4.7.2022 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym. Przewodnicząca Komisji Rodziny, Zdrowia 

i Spraw Społecznych Pani Anna Gajewska powitała członków komisji oraz Gości uczestniczących 

w posiedzeniu. 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności Gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.               

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Informacja o działaniu ambulatorium. 

4. Informacja na temat działalności NZOZ „Legionowo” Sp. z. o.o. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Do przedstawionego porządku obrad nie zgłoszono uwag, w związku z czym przystąpiono do jego 

realizacji. 

 

3. Informacja o działaniu ambulatorium.   

  Przewodnicząca komisji zwróciła się z prośbą do Pani Doroty Glinickiej, Prezesa NZOZ 

„Legionowo” o przedstawienie tematu. 

Prezes poinformowała, że od 2019 roku spółka ma podpisaną umowę z Powiatem Legionowskim 

na prowadzenie ambulatorium w zakresie chirurgii ogólnej i chirurgii urazowo ortopedycznej. 

Ambulatorium jest czynne w soboty, niedziele i święta w godzinach 8.00-24.00, a w dni 

powszednie w godzinach 19.00-24.00. 

Największą liczbę stanowią pacjenci z Legionowa (59%) z uwagi na największą liczbę 

mieszkańców, z Jabłonny (15%), z Wieliszewa (11%), w dalszej kolejności z Serocka i Nieporętu. 

W roku 2019 ambulatorium przyjęło 4475 pacjentów, w roku pandemicznym 2020 przyjętych 

zostało 3646 osób, a w roku 2021 przyjęło 4484 pacjentów. 

W okresie styczeń – czerwiec bieżącego roku przyjęto 2458 osób. 

Pacjenci urazowi często są odsyłani do ambulatorium z innych placówek tj. POZ, innych poradni, 

czy też szpitala przy ul. Zegrzyńskiej. 

Najczęściej trafiają pacjenci ze złamaniami różnych części ciała, zwichnięciami, stłuczeniami, 

skręceniami, ale zdarzają się również pacjenci, którzy chcą uzyskać świadczenie specjalisty bez 

skierowania. 

Większość osób jest przyjmowana w ramach ambulatorium, ale gdy są to złamania bardzo 

skomplikowane lub gdy trzeba wykonać zabieg chirurgiczny, pacjenci kierowani są do szpitali. 

Jeżeli jest taka potrzeba, pacjenci są zawożeni do szpitali karetką.  

Obsadę medyczną ambulatorium stanowią ortopedzi i dwóch chirurgów. 

 

4. Informacja na temat działalności NZOZ „Legionowo” Sp. z. o.o. 

Prezes NZOZ „Legionowo” powiedziała, że jeżeli chodzi o sytuację finansową spółki, to księgi 

rachunkowe spółki za rok 2021 zamknęły się zyskiem netto w wysokości 490.485,46 zł. 
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Na ten zysk wpłynęły m.in.: 

- bardzo duża liczba finansowanych 100% dodatków covidowych dla członków zespołów 

ratownictwa medycznego, co stanowi kwotę 1.863.500,00 zł, 

- dodatki marszałkowskie na walkę z Covid-19 w wysokości ponad 113 tys. zł, są to dodatki dla 

ratowników medycznych, 

- dodatkowe zespoły ratownictwa medycznego finansowane przez wojewodę 352.872,00 zł, 

- szczepienia przeciwko pneumokokom wykonane na kwotę 115.656,00 zł, 

- przychody ze sprzedaży niemedycznych np. reklamy, automaty vendingowe z napojami,  

- środki z dotacji inwestycyjnych. 

Największy udział w przychodach spółki stanowią świadczenia usług medycznych. 

Prezes podkreśliła, że od lat przychody spółki się powiększają, a wypracowany zysk przeznaczony 

zostanie na zakupy inwestycyjne i koszty bieżące. 

 Koszty działalności spółki w porównaniu do roku 2020 wzrosły o ok. 30%, a koszty osobowe 

stanowią ok. 83% wszystkich przychodów.  

Majątek trwały spółki to m.in.: laptopy, serwery, ambulans, auto osobowe, urządzenie do 

kompresji klatki piersiowej, tor wizyjny z endoskopem, kabina do dezynfekcji, pulsoksymetry, 

program do elektronicznego obiegu dokumentów, moduł programu medycznego. 

 Działalność spółki do przede wszystkim Podstawowa Opieka Zdrowotna, ale też medycyna 

szkolna (pielęgniarki w Szkole Podstawowej Nr 8 oraz w Powiatowym Zespole Szkół i Placówek 

Specjalnych w Legionowie) oraz Nocna i Świąteczna Pomoc Zdrowotna.  

10 sierpnia br. w placówce ma zostać przeprowadzony audyt akredytacyjny POZ. 

 

Kolejno prezes powiedziała, że w 2021 roku umowy z Narodowym Funduszem Zdrowia opiewały 

na kwotę 17.737.014,19 zł. 

Nadwykonania w: 

- ambulatoryjnej opieki specjalistycznej zostały zapłacone w całości, w wysokości 176.697,00 zł,  

- ramach rehabilitacji leczniczej stanowiły kwotę 693.709,00 zł, wyrobiony został kontrakt z NFZ, 

- stomatologii, wypracowane i zapłacone, stanowią kwotę 185.869,00 zł, w tym ponad 122.000,00 

to świadczenia dla dzieci i młodzieży, 

- ramach opieki psychiatrycznej i leczenia uzależnień wypracowane na kwotę 63.399,00 zł,  

Wartość umów dodatkowych dotyczących chorób zakaźnych i stanów nadzwyczajnych to 

383.438,00 zł. 

W stosunku do roku 2021 w POZ odnotowano wzrost liczby pacjentów o 7,55%.  

Od września ma się zwiększyć liczba lekarzy medycyny rodzinnej i pediatrii. 

W roku 2021 liczba zadeklarowanych pacjentów to 20.189 osób. 

W roku 2021 w przychodni przyjętych zostało ponad 80 tys. osób, w tym:  

- ambulatoryjna opieka specjalistyczna - 19.338, 

- opieka psychiatryczna i leczenie uzależnień - 2.052, 

- rehabilitacja lecznicza, we wszystkich zakresach - 7.100, 

- podstawowa opieka zdrowotna w zakresie nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej - 16.515, 

- stomatologia - 787,  

- ambulatorium - 4.484, 

- wyjazdy w ratownictwie medycznym - 10.351. 

Ponadto wykonano 316 szczepień przeciw pneumokokom oraz 16.086 szczepień przeciwko Covid-

19.  

Dodała, że umowa na nocną i świąteczną opiekę zdrowotną obowiązuje do 30 września br. 

 

 Wartość kontraktu na ratownictwo medyczne w 2021 roku opiewała na kwotę 6.949.608 zł, co 

stanowi wzrost o 10,85% w stosunku do wartości umowy w 2020 roku.  

W ramach ratownictwa medycznego funkcjonują: 3 zespoły podstawowe, 1 zespół specjalistyczny 

oraz 1 zespół podstawowy w Legionowie dyżurujący od godz. 7 do 19.  

NZOZ jest podwykonawcą wojewódzkiej stacji Meditrans w Warszawie, umowa obowiązuje do 

końca bieżącego roku. 

 W ubiegłym roku zrealizowano ponad 1 mln 541 tys. usług komercyjnych, w tym: badania 

laboratoryjne, porady lekarzy specjalistów, badania rtg, badania usg, szczepienia ochronne. 
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Liczba osób zatrudnionych w 2021 roku – 271 osób, umowy o pracę 78 osób, umowy zlecenie 54, 

umowy kontraktowe 139. Na umowach kontraktowych najczęściej zatrudnieni są lekarze                              

i ratownicy medyczni. 91% stanowią medycy, 9% pracownicy administracji, rejestracji i kierowcy.  

 

Prezes poinformowała, że wsłuchując się w głos pacjentów, zwiększana jest liczba lekarzy w POZ 

oraz rejestratorek medycznych. Cały czas trwają poszukiwania lekarzy specjalistów.  

 

Pani Glinicka powiedziała, że w placówce wykonywane są biopsje cienkoigłowe, zapewniona jest 

pacjentom możliwość wykonania badania EEG. Dzięki wykonanej przebudowie i modernizacji 

placówki oraz posiadaniu m.in. stołu do operacji ręki i specjalistycznego usg ortopedycznego, 

chce wykorzystać posiadany zasób i rozwijać ortopedię. Planuje wzmocnić usługi w tym zakresie, 

by w NZOZ wykonywane były małe zabiegi, m.in. ambulatoryjnie zabiegi cieśni nadgarstka.   

Skracane są kolejki do ortopedów, bo placówka w obsadzie lekarskiej ma 5 ortopedów.                              

Dodała, że niestety w poradniach: pulmonologicznej, reumatologicznej, endokrynologicznej                           

i neurologicznej z uwagi na brak specjalistów nie ma możliwości skrócenia kolejek i przyspieszenia 

terminów wizyt. System kolejkowy jest systemem centralnym nadzorowanym przez NFZ. 

Najdłuższe są kolejki dla pacjentów pierwszo razowych.  

Przewodnicząca podziękowała Pani Prezes za przestawienie informacji i zaproponowała 

dyskusję w tym temacie. 

Radna Agnieszka Borkowska zapytała o dostępność do lekarza pulmonologa i pediatrów 

oraz o termin obowiązywania umowy na ambulatorium. 

Prezes odpowiedziała, że poradni pulmonologicznej w chwili obecnej przyjmuje jeden 

lekarz, czynione są jednak starania by od września w poradni był drugi specjalista. 

W poradni dla dzieci, zatrudnionych jest obecnie trzech pediatrów, jeden z pediatrów jest w trakcie 

specjalizacji i jest szansa, że po jej zakończeniu zwiększy godziny przyjęć. Jest nadzieja, że od 

września zespół zasili kolejny lekarz.  

Poinformowała, że umowa na ambulatorium wygasa 30 września br. 

Nocna i świąteczna opieka zdrowotna funkcjonuje w NZOZ od 5 lat. Wymóg jest, aby na nocnej 

pomocy pracowali specjaliści, ale specjaliści już nie chcą pracować w nocnej pomocy, mamy 

samych lekarzy rezydentów. 

Pani Glinicka zaznaczyła, że od roku pisze do Narodowego Funduszu Zdrowia o problemach 

placówki, więc NFZ wie o tej sytuacji i zgodził się na tę sytuację. Taki problem jest wszędzie. Jest 

bardzo mała dostępność lekarzy do podstawowej opieki zdrowotnej.  

Prezes podkreśliła, że nie będzie mogła podpisać aneksu do umowy, ponieważ placówka nie 

spełnia wymogu określonego 5 lat temu, bo nie ma specjalistów. Były prowadzone rozmowy                           

z Dyrekcją Narodowego Funduszu Zdrowia ale bez skutku. Nie zaproponowano ani negocjacji ani 

konkursu. 

Na działalności nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej w roku 2021 spółka odnotowała stratę w 

wysokości 166.189,00 zł. W roku bieżącym w okresie styczeń – czerwiec odnotowano stratę 

średnio w wysokości 12.458,00 zł miesięcznie. 

Dodała, że z informacji uzyskanych w Funduszu funkcję nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej 

ma pełnić szpital przy ul. Zegrzyńskiej. 

Od lipca br. zamiast nocnej i świątecznej Opieki zdrowotnej miały zostać uruchomione Centra 

Pomocy Doraźnej, w których mieli przyjmować m.in. lekarze chirurdzy i pediatrzy. Centra miały 

działać do godz. 24.00, a od godz. 24.00 do 8.00 miały funkcjonować teleporady. Centra jednak 

nie zostały uruchomione.  

Nocna i świąteczna opieka zdrowotna będzie działa w NZOZ do 30 września br. do godz. 24.00. 
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Radna Agnieszka Borkowska zwróciła uwagę na problem telefonicznej możliwości zapisów 

do lekarzy. 

Prezes odpowiedziała, że zwiększana jest obsługa rejestracji medycznej. System, którym 

dysponuje placówka ustawiony jest na 20 osób oczekujących. W celu uprawnienia rejestracji 

uruchomiony został mail oraz telefon komórkowy oraz przygotowane zostały 2 dodatkowe 

stanowiska do obsługi rejestracji pacjentów. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

Przewodnicząca komisji powiedziała, że protokół Nr 6/2022 z posiedzenia Komisji Rodziny, 

Zdrowia i Spraw Społecznych w dniu 20 czerwca 2022 roku został udostępniony Radnym                               

w systemie e-sesja.  

Do protokołu nie zgłoszono uwag, więc Przewodnicząca przystąpiła do procedury głosowania. 

Wynik głosowania: 

 

7 głosów za, przy braku głosów wstrzymujący i przeciwnych 

Przewodnicząca komisji potwierdziła, że protokół został przyjęty.  

 

7. Wolne wnioski. 

Przewodnicząca zaproponowała, by do dnia 14 sierpnia br. do biura Rady, Członkowie Komisji 

przesłali swoje propozycje wniosków do budżetu Powiatu na rok 2023. 

 

 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie komisji zamknęła Przewodnicząca Anna Gajewska. 

 

 

 

 

 

Przewodnicząca  

 

   Komisji Rodziny, Zdrowia  

     i Spraw Społecznych 

  

                   Anna Gajewska 

 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
Katarzyna Suchecka 


